



rochebobois
PARIS

STUDIOFORMA DESIGN
PRESS RELEASE MARCH 2021

KARUKERA
TABLE





STUDIOFORMA DESIGN

rochebobois
P A R I S

STUDIOFORMA DESIGN AND ROCHE BOBOIS LAUNCH PIECE OF ART

ZURICH, MARCH 18, 2021 – STUDIOFORMA DESIGN introduces an ingenious piece of art, exclusively designed for Roche Bobois' spring-summer collection 2021. The sculptural coffee table KARUKERA resembles an artwork, which defies the appearance of the mundane coffee table.

Change is inevitable for growth. There is a rising global awareness for environmental change to sustain planet Earth with innovative creations. Amongst other experts, designers such as STUDIOFORMA DESIGN and Roche Bobois have recognised the significance to creating environmentally sustainable products. In their collaboration the two adepts fused their savoir-faire in art, design, architecture, and furniture manufacturing, to create the coffee table KARUKERA.

KARUKERA translates the architecture of Guadeloupe's archipelago, an overseas department and region of France in the Caribbean. The freeform glass top blends with the asymmetrical cork bases, giving the coffee table its distinctive look. The translucent glass and the undulated graphic lines of each table base are reminiscent of the deep ocean waters that floats over the seabed in Guadeloupe.

KARUKERA table sizes: L 100 x H 30 x D 83 cm, L 120 x H 30 x D 91 cm

ABOUT STUDIOFORMA DESIGN

Founded in 2002, STUDIOFORMA has developed from an architecture start-up to an internationally leading architecture and design studio. STUDIOFORMA is known as the top-address for high-class designs. Since its foundation, they have been shaping the designs of various luxury homes, retail brands, and many other renowned entities worldwide, delivering customised sophisticated solutions to them. Today, STUDIOFORMA has a covetable portfolio of projects. www.studioforma.ch

ABOUT ROCHE BOBOIS

Roche Bobois is a world leader in furniture design and distribution. Working closely with renowned designers such as Marcel Wanders, Kenzo Takada, Ora Ito, to mention a few, Roche Bobois offers a broad range of exclusive made-to-order designs, manufactured with a high level of customisation in small European workshops. www.roche-bobois.com

STUDIOFORMA DESIGN PRESS CONTACT PERSON Harriet Gerber, Head of Communications

CONTACT DETAILS pr@studioforma.ch, +41 44 296 18 71, www.studioforma.ch/press-coverage



STUDIOFORMA DESIGN

rochebobois
P A R I S

STUDIOFORMA DESIGN UND ROCHE BOBOIS LANCIEREN KUNSTWERK

ZÜRICH, 18. MÄRZ 2021 - STUDIOFORMA DESIGN stellt ein geniales Kunstwerk vor, welches es exklusiv für die Frühjahrskollektion 2021 von Roche Bobois entworfen hat. Der skulpturale Couchtisch KARUKERA gleicht einem Kunstwerk, das dem Erscheinungsbild des alltäglichen Couchtisches trotzt.

Wachstum braucht ist Veränderung unumgänglich. Es gibt ein steigendes globales Bewusstsein für Umweltveränderungen, um den Planeten Erde mit innovativen Kreationen zu erhalten. Unter anderem haben Designer wie STUDIOFORMA DESIGN und Roche Bobois die Bedeutung erkannt, ökologisch nachhaltige Produkte herzustellen. In ihrer Zusammenarbeit verschmolzen die beiden Experten ihr Know-how in Kunst, Design, Architektur und Möbelherstellung, um den Couchtisch KARUKERA zu kreieren.

KARUKERA widerspiegelt die Architektur des Archipels von Guadeloupe, einem französischen Überseedepartement und Region in der Karibik. Die frei-geformte Glasplatte harmoniert mit den asymmetrischen Tischfüssen aus Kork, und verleihen dem Tisch sein markantes Aussehen. Das transluzide Glas und die wellenförmigen grafischen Linien jedes Tischfusses erinnern an das tiefe Wasser des Ozeans, das über dem Meeresgrund in Guadeloupe treibt.

KARUKERA Tischgrössen: L 100 x H 30 x T 83 cm, L 120 x H 30 x T 91 cm

ÜBER STUDIOFORMA DESIGN

Gegründet im Jahr 2002, hat sich STUDIOFORMA von einem Architektur-Start-up zu einem international führenden Architektur- und Designstudio entwickelt. STUDIOFORMA ist bekannt als die Top-Adresse für hochwertiges Design. Seit der Gründung haben sie das Design von verschiedenen Luxuswohnungen, Einzelhandelsmarken und vielen anderen renommierten Unternehmen weltweit geprägt und ihnen massgeschneiderte, anspruchsvolle Lösungen geliefert. Heute verfügt STUDIOFORMA über ein begehrenswertes Portfolio an Projekten. www.studioforma.ch

ÜBER ROCHE BOBOIS

Roche Bobois ist ein weltweit führendes Unternehmen im Bereich Möbeldesign und -vertrieb. In enger Zusammenarbeit mit renommierten Designern wie Marcel Wanders, Kenzo Takada, Ora Ito, um wenige zu nennen, bietet Roche Bobois eine breite Palette exklusiver Einzelanfertigungen, die mit einem hohen Mass an Individualität in kleinen europäischen Werkstätten hergestellt werden.

www.roche-bobois.com

STUDIOFORMA DESIGN PRESS CONTACT PERSON Harriet Gerber, Head of Communications

CONTACT DETAILS pr@studioforma.ch, +41 44 296 18 71, www.studioforma.ch/press-coverage